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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igényl ő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012 . év i
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló
10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánunk benyújtani dr. Pintér
Sándor belügyminiszterhez, mint a rendészetért felelős kormánytagho z

„Lesz-e következménye a rendőröket ért tömeges ételmérgezésnek? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérjük.

Tisztelt Miniszter Úr !

Az mno.hu című hírportál cikke szerint a déli határon szolgálatot teljesítő rendőrök az ebédre
elfogyasztott rizs, illetve egy szendvicskészít ő üzemben csomagolt felvágott miatt betegete k
meg tömegesen január elején. A Nemzeti Élelmiszerlánc-biztonsági Hivatal a lapnak meg i s
nevezte azokat a cégeket, amikt ő l a megbetegedést okozó élelmiszerek származtak .

Kérdezem Miniszter Urat, hogy lesz-e következménye a rend őröket ért tömeges
ételmérgezésnek? A rendőrségen belül indult-e vizsgálat az ügyben? Milyen szemponto k
szerint, ki dönt arról, mely cégekkel kötnek szerz ődést élelmiszer beszerzésre? A z
ételmérgezésekért felelőssé tehető cégekkel felbontották-e a szerződést? Indítanak, illetv e
kezdményeznek-e eljárást az érintett cégekkel szemben ?

Budapest, 2017 . február 2 .

dr. Har • • zó Tamás
MSZP


	page 1

